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Bijeenkomst op 15 februari 2023 
 

Op woensdag 15 februari kwamen wij voor het eerst sinds de kerstbijeenkomst van december 

vorig jaar weer samen op onze vertrouwde locatie De Weistaar in Maarsbergen, 

 

Alle mensen die zich hadden aangemeld, kwamen ook, en dat betekent dat we dit keer geen 

afzeggingen hadden dus hopelijk hebben we corona nu definitief achter ons gelaten. 

Verheugend was het om te zien dat de opkomst weer boven de twintig was en het bestuur 

streeft er naar om dat aantal verder op te krikken. Dat is overigens geen gemakkelijke zaak 

want om meer mensen naar de bijeenkomsten te krijgen, moeten er ook meer mensen worden 

benaderd en misschien moeten de mensen die wel benaderd zijn maar niet komen, gevraagd 

worden wat zij graag zouden willen dat op de bijeenkomsten wordt georganiseerd. 

Opvallend is ook dat sinds de oprichting van de PVHH het aantal deelnemers met aandoening 

in de hals gelijk is gebleven maar dat er geen nieuwe mensen zijn bijgekomen met de 

aandoening betreffende het hoofd. 

Hoe dan ook, het zal nog best een hele kluif worden om die doelstelling te realiseren maar het 

streven is er op gericht en dus moet het worden gezien als een uitdaging. 

 

Zoals traditie is op de eerste bijeenkomst van het jaar wordt er behalve het bijpraten, elkaar 

weer zien en vragen hoe de kerstvakantie in Nederland of elders is geweest, ook een bingo 

georganiseerd ( de enige in het jaar want het moet wel leuk blijven en we houden van 

afwisseling). 

 

De gelukkigen onder ons die een prijs in de wacht hebben gesleept, konden huiswaarts gaan 

met niet zomaar een prijs maar eentje welke ook zeker de moeite waard was! Maar voor het 

zover was, werd er eerst genoten van een goed verzorgde lunch. 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



   
 

Het Toon Hermans Huis, Centrum voor leven met en na kanker. 

 

Op maandag 6 maart heeft namens het bestuur Ruud Kuipers een bezoek gebracht aan het 

Toon Hermans Huis in Amersfoort ( THHA) en daar een gesprek gehad met Lies Gaaikema, 

de coördinator. 

 

Nou hebben wij daar als district Midden-Nederland in het 

verleden wel gezeten om beschikbaar te zijn voor hen die 

behoefte hadden aan contact met lotgenoten of op een andere 

manier zich wilden uiten en om informatie te verstrekken over 

onze vereniging maar er was toen, om welke reden dan ook, geen 

belangstelling voor. 

 

Dat was voor het bestuur reden om eens te bezien in hoeverre het 

mogelijk zou zijn om zowel het Toon Hermans Huis als de 

PVHH eens meer bekendheid te geven en onder de aandacht te 

brengen. 

Het contact met Lies Gaaikema was bedoeld om te bekijken wat 

wij voor elkaar zouden kunnen betekenen in het belang van (ex) -

patiënten, lotgenoten, en partners en kinderen van hen. 

 

Het was goed om te constateren dat ons magazine aanwezig was in het THHA.  Lies 

Gaaikema heeft verteld welke activiteiten er door het THHA zoal ondernomen worden en 

welke faciliteiten zij  hebben. Het voert te ver om alles op te noemen omdat hun website een 

groot aantal onderwerp bevat maar zij hebben een duidelijke website waar alle informatie en 

alle mogelijkheden te vinden zijn. 

 

Lies Gaaikema heeft ook toegezegd dat men graag bij een van de bijeenkomsten van ons 

district over hun doelstellingen en de mogelijkheden een praatje komt houden. 

 

We willen er wel een paar uitlichten welke mogelijkheden er met name zijn voor hen die te 

maken hebben ( gehad ) met hoofd-hals kanker. 

 

- nek en schouder stoelmassage 

- voetreflextherapie 

- diverse bijeenkomsten waar men creatief bezig kan zijn. 

 

Kortom een veelheid aan mogelijkheden welke men allemaal met toelichting kan bekijken op 

de site van het THHA. 

 

Alle informatie kunt u dus uitgebreid lezen op hun site: thha.nl   
 

 

 

 

 



Districtsbijeenkomst 12 april 2023 
 

Half april was het alweer de tweede districtsbijeenkomst van het jaar en wederom konden wij 

zeer tevreden zijn met de opkomst: 26 leden! 

 

Dit keer werden wij verblijd met de komst van Bianca Kruize. Bianca is lid van het Dagelijks 

Bestuur en heeft, om het maar zo te noemen, de districten in haar portefeuille, dat klinkt 

enigszins politiek maar dat is Bianca niet vreemd met een achtergrond in de politiek en de 

diplomatieke dienst.  Enige tijd geleden hebben wij haar gevraagd eens wat meer te vertellen 

over het reilen en zeilen van de PVHH, de problemen welke zich in het veld voordoen en een 

visie op de toekomst van de vereniging te geven. 

 

Verbazingwekkend is het niet maar het is wel goed om te benoemen waarmee ook onze 

vereniging te kampen heeft: de vergrijzing van de vrijwilligers ofwel anders gezegd: te weinig 

tot helemaal geen aanwas van jongeren die op welke wijze dan ook een rol willen spelen in de 

vereniging en dus ook in de districten. Dat het op vele terreinen in de maatschappij moeilijk is 

om jongeren te vinden, is bekend, ook is het moeilijk om vrijwilligers te vinden die aan een 

bestuursfunctie invulling willen geven. Gelukkig hebben wij in ons district een bestuur dat uit 

vier mensen bestaat en nog steeds in staat is om bijeenkomsten te organiseren, de financiën op 

orde te hebben en variatie weet aan te brengen in de bijeenkomsten en niet te vergeten de 

jaarlijkse uitgaansdag. 

 

Bianca stipte ook aan dat onze vereniging ook te maken heeft met teruglopende subsidies, iets 

waar vele organisaties mee te kampen hebben en dat geldt ook voor de alsmaar hogere kosten 

waar verenigingen in zijn algemeenheid mee te maken hebben evenals de heersende inflatie. 

Daarnaast is het best moeilijk om nieuwe leden te werven omdat onze vereniging en dus ook 

de districten te maken hebben met de privacy wetgeving waarvan de toepassing nauwgezet 

gevolgd wordt door de Autoriteit Persoonsgegevens ( APG ). 

Eigenlijk best vreemd want stel dat wij als vereniging of district nieuwe lotgenoten en hun 

naasten zouden mogen en dus kunnen benaderen om lid te worden dan hebben diegenen alle 

vrijheid om daar negatief op te reageren en daarmee is dan de kous af. Maar de kneep zit ‘m 

in het niet actief mogen benaderen……...Enfin, we zullen zien hoe zich dit verder gaat 

ontwikkelen en of er ergens nog enige ruimte gaat ontstaan. 

 

Al met al een uitgebreid en zeer duidelijk verhaal van Bianca en wat betreft de toekomst en de 

mogelijkheden van de vereniging zal er op 21 juni een extra verenigingsraad plaatsvinden. 

Het bestuur van ons district zal daar ook vertegenwoordigd zijn en we zullen daar in een later 

stadium op terugkomen maar ook vanuit de vereniging zal daar ongetwijfeld een publicatie 

over volgen. 

 

Zoals altijd verliep deze bijeenkomst weer in een prettige, gezellige en gemoedelijke sfeer 

met een prima lunch zoals wij gewend zijn. 

 

De eerstvolgende keer dat wij elkaar ontmoeten is op woensdag 21 juni, de uitgaansdag! 

 

Tot dan! 
 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


